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В статье рассматриваются особенности миграционных процессов в 90-х годах 
прошлого столетия, а также трудовая миграция из сопредельных государств Казах-
станского и Восточносибирского приграничья после 2000 г. Показано, что регионы 
Казахстанского приграничья и в настоящее время отличаются от регионов Восточ-
носибирского приграничья более высоким миграционным приростом с зарубежны-
ми странами. Особый акцент сделан на рассмотрение последствий миграции, ее вли-
яния на этнический состав населения.
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The article considers the peculiarities of migration processes in the 90-s ‘ years of the 
last century and labour migration from the neighboring states of Kazakhstan and East-
Siberian border areas after the year of 2000. It is shown, that at the present time the re-
gions of Kazakhstan border areas are different from the regions of the East-Siberian bor-
der areas by higher net migration with foreign countries. Special emphasis is given to the 
consideration of the consequences of migration, its influence on the ethnic composition of 
population.
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